

《四千年科学史》

图书基本信息

书名：《四千年科学史》

出版时间：2011-12

作者：帕特丽西雅·法拉

页数：411

译者：黄欣荣

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介以及在线试读，请支持正版图书。

更多资源请访问：www.tushu111.com

《四千年科学史》

内容概要

《四千年科学史》

作者简介

Patricia Fara is a historian of science at the University of Cambridge. She is a graduate of the University of Oxford and did her PhD at the University of London. She is a former Fellow of Darwin College and is currently a Fellow of Clare College where she is Senior Tutor and Tutor for graduate students. Fara is also a research associate and lecturer in the Department of History and Philosophy of Science.[1][2] Fara is author of numerous popular books on the history of science and has been a guest on BBC Radio 4's science and history discussion series, In Our Time. She began her academic career as a physicist but returned to graduate studies as a mature student to specialise in History and Philosophy of Science, completing her PhD thesis at Imperial College, London in 1993. Her areas of particular academic interest include the role of portraiture and art in the history of science, science in the 18th century England during the Enlightenment and the role of women in science. She has written and co-authored a number of books for children on science. Fara is also a reviewer of books on history of science. She has recently written Science: A Four Thousand Year History (Fara, 2009).[3][4]

书籍目录

导论

第一章 起源

- 1 数字“7”
- 2 巴比伦
- 3 英雄们
- 4 宇宙
- 5 生命
- 6 物质
- 7 技术

第二章 互动

- 1 欧洲中心论
- 2 中国
- 3 伊斯兰
- 4 学术
- 5 欧洲
- 6 亚里士多德
- 7 炼金术

第三章 实验

- 1 探险
- 2 魔术
- 3 天文
- 4 人体
- 5 机器
- 6 器具
- 7 引力

第四章 建制

- 1 学会
- 2 系统
- 3 职业
- 4 工业
- 5 革命
- 6 理性
- 7 学科

第五章 规律

- 1 进步
- 2 全球化
- 3 客观性
- 4 上帝
- 5 进化
- 6 能量
- 7 时间

第六章 隐形

- 1 生命
- 2 病菌
- 3 射线
- 4 粒子
- 5 基因

6 化学药品

7 不确定性

第七章 决策

1 战争

2 遗传

3 宇宙

4 信息

5 竞争

6 环境

7 未来

后记

人名译名对照表

文献注释

图片致谢

特殊出处

译者后记

《四千年科学史》

精彩短评

- 1、劳伦斯《智慧七柱》：我爱你，所以我手里画了这些弄潮人，且将我的愿望写上星空。为获得你的自由，七根柱子支起了有用的房屋。当我们来临时，你的眼睛也许会为我闪烁。
但丁《神曲》：世界授予的荣耀就像是风一样，一会吹到这，一会吹到那，风吹到哪儿，它的名字就变成什么。
- 2、翻译质量很差
- 3、书不错 就是希望系统里显示的到货时间 和实际到货时间能够一致 我在当当的系统里看到的是周六到货但是我选择的是周一到周五送货。。。实际到货时间是周一 嗯嗯 还是挺快的 不过要要一致啊 不然会抓狂的：)
- 4、读完《科学的旅程》后，对科学史有了浓厚的兴趣，最想将其中的一些问题弄明白，希望这本书对我有所补益
- 5、书里有很多插图,看起来很有感觉~~
- 6、最近突然迷上了科学史这门学科，满足了文科生插足自然科学的愿望 _
- 7、没有书自己介绍的那么好
- 8、科学史的普及
- 9、我是文科生。迫切需要不科学的东西。找个书读读不赖的。
- 10、慢慢看，受益匪浅。。。

《四千年科学史》

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问：www.tushu111.com